
Resume af bestyrelsesmøde 12. april 2023 

Bestyrelsen drøftede bla. følgende: 

 

Der er ansat ny havnefogedassistent: Anders Wenzel Nielsen. 

 

Der er desværre fortsat problemer med subliften, som pt. ikke kan tage både op. 

 

Økonomiopfølgningen viser ikke væsentlige afvigelser fra budget. 

 

Den faste del af Bro 6 er færdig, men flydedelen mangler.   

 

Der indhentes nu tilbud på el til broerne, så arbejdet kan igangsættes. 

 

Arbejdet med nye hytter fortsættes med henblik på, at de første hytter kan være færdige i 2024. 

 

Broen over til øen skal renoveres i 2024. 

 

Caféen blev drøftet. 

 

Bestyrelsen besluttede, at der ikke holdes Skt. Hans bål i 2023. I stedet satses på festival i uge 30, 

Stålmanden 3. september og DM i jollesejlads for børn i dagene 9.- 10. september. I forbindelse med 

sidstnævnte arrangement, som forestås af Sejlklubben, holder vi en havnefest. 

 

Der kommer cirkus i uge 27. 

 

Der indkøbes snarest ”billetsystem” for gæstesejlere, så det kan sættes i drift til efteråret. 
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